

《单词百科:inclusions是什么意思?inclusions怎么发音?inclusions的解释和用法》

英语单词inclusions是什么意思?inclusions怎么读?inclusions怎么发音?简答网为您整理了inclusions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



inclusions怎么读

inclusions的读音:[n klu: nz]

inclusions的意思

1、n.包括(inclusion的名词复数);包含物;(被) 包括;被包括的人 (或事物);

inclusions的双语例句

1、 One kind contains the liver moss grain shape, arborization inclusions of agate.

一类包含苔粒形, 树枝状玛瑙包裹.

2、In addition to internal inclusions, surface irregularities are referred to as blemishes.

除内部的包括之外, 表面不规则事物被称为缺点.

3、At a few places, inclusions can be seen to be derived by dismemberment of partings.

在少数地方可见到由夹层肢解而成的包裹体.

4、Vacuolate inclusions are present in the fat globules of the endosperm of young seeds.

液泡内含物存在于幼嫩种子胚乳的脂肪珠滴中.

5、Tannin inclusions in vacuoles have also been demonstrated by the electron microscope.

液泡中的丹宁内含物也已用显微镜证实.

6、Inclusions such as glycogen particles, lipid droplets, and pigments may be present.

还有糖原颗粒、脂滴和色素颗粒等包含体分布于细胞内.

7、The inclusions distribution in ingot was examined by means of microscopy.

通过对解剖钢坯的金相检验, 找出了夹杂物在钢锭中的分布规律.

8、In addition, there is not depletion of Ni element around the inclusions.

另外, 夹杂物周围不存在镍元素的贫乏区.

9、As a result of inclusions, the obtained prints exhibit excellent UV-protecting functions.

由于包含, 被获得的版展现优良的保护紫外线的功能.

10、As with a party guest list, my inclusions and omissions are bound to offend somebody.

我作的取舍, 好比开一份宴会客人名单, 难免不得罪人.

11、Inclusions in I 1 diamonds often are seen to the unaided eye.

I1等级的钻石常含有肉眼可见的内含物.

12、PIQUE: Inclusions easily visible to the naked eye.

PK级: 用肉眼就可明显地看到内含物.

13、The reflected signals come from the small inclusions.

反射信号来自于少量杂质.

14、Polysaccharide capsules or inclusions are polymers of glucose and other sugars.

多聚糖胶囊或包括是葡萄糖和其它糖聚合物.

15、Result is microporosity, second-phase precipitation and inclusions of intermetallic or nonmetallic compounds.

结果导致微孔、再生相沉淀和金属和非金属成分混杂.

以上是简答网为您整理的inclusions怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于incl

usions的用法、inclus

ions的释义、inclusions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inclusions>